
Llum verd a la reforma del passeig Verdaguer, a Lloret

L'Ajuntament va aprovar ahir la modif icaci� de cr�dit que ha de permetre f inan�ar el

projecte, encara pendent

El Millor, el PP i el regidor no adscrit hi van votar en contra

El ple de Lloret es va interrompre uns moments per un

tall de llum. A la imatge, l'alcalde, amb l'炭nica llum

del m嘆bil. Foto: J. CASTRO/ ICONNA.

El ple de l'Ajuntament de Lloret de Mar va aprovar ahir la

modif icaci� de cr�dit que ha de permetre tirar endavant la reforma

de l'eix viari que formen la rambla Rom� Barn�s, la pla�a Espanya,

el carrer Prat de la Riba, la pla�a de la Torre i el passeig Moss�n

Jacint Verdaguer. Un futur projecte Ðencara s'ha de redactarÐ que

tindria un pressupost de poc m�s d'un mili� d'euros, i que es

f inan�ar� amb la venda de parceláles municipals i amb una

subvenci� de la Generalitat. La modif icaci� de cr�dit es va aprovar

amb el supor t del govern (CiU i ERC) i els grups del PSC i

d'ICV-EUiA, a l'oposici�, mentre que el Millor, el PP i el regidor no adscrit hi van votar en contra.

El Millor va af irmar que la reforma que es vol fer �s Òun peda�Ó, i la va comparar amb la pavimentaci� que es va

fer fa tres anys a l'avinguda Just Marl�s. ÒHavia de ser provisional i encara est� igualÓ, va dir el por taveu del grup,

Marc Fuer tes. Tot i admetre que la zona necessita una reforma, va posar en dubte que sigui compatible amb un

futur aparcament subterrani al passeig. Tamb� va considerar-ho precipitat, ja que es vol comen�ar abans

d'acabar l'any Ðsegons va avan�ar l'alcalde, Rom� Codina (CiU)Ð i ha d'estar enllestit abans de Setmana Santa

del 2015.

El por taveu del PSC, Joan Bernat, va donar tot el supor t a la reforma, que considera necess�ria, i va convidar

els ve�ns a anar a la reuni� convocada per l'alcalde dimecres per informar la poblaci� sobre les obres que s'han

de dur a terme.

Poc temps de reacci�El por taveu d'ERC, Jordi Orobitg, va defensar la necessitat de la reforma i en resposta a

Fuer tes, que va insinuar la precipitaci� del govern davant la proximitat de les eleccions municipals, Orobitg va

recordar que pr�cticament no hi havia m�s temps per demanar la subvenci�: ÒLa f inestra que es va obrir era

petita, no existia projecte encara, i calia presentar-lo, o almenys una mem�ria valorada, que �s el que es va fer.Ó

Hi va afegir que preveu millores d'accessibilitat, mobilitat i ef ici�ncia energ�tica Ðun aspecte que tamb� va

destacar BernatÐ i que implicar� el soterrament de la telefonia i una nova xarxa d'aigua i serveis.Un carrer del

Tercer M�nCodina tamb� va ser contundent pel que fa a la necessitat del projecte. ÒCrec que �s un carrer

tercermundista i no ens ho podem permetreÓ, va dir, referint-se a la zona que s'ha de condicionar. Va recordar

que en la reuni� de dimecres ve�ns i grups pol�tics podran fer apor tacions, i va assegurar que l'obra Ðbasant-se

en les informacions dels t�cnicsÐ no tanca la por ta a poder fer en el futur un aparcament subterrani, fet que va

posar en dubte Marc Fuer tes. ÒNo crec que els t�cnics tinguin tanta capacitat per saber si afectar� un p�rquing,

no n'han fet mai capÓ, va dir el por taveu del Millor.

L'alcalde de Lloret de Mar va rebutjar que sigui una proposta electoralista. ÒSi ho fos, anir�em a sac, i no em fa

vergonya dir que veiem complicat d'acabar-ho en aquest mandat. Vam demanar una pr�rroga i fer-ho en dues

fases per� no pot serÓ, va assegurar.Conf iar o no conf iarPel que fa a la conf ian�a en els t�cnics, n'hi va haver de

tots colors. El por taveu d'ICV-EUiA, Javier Rodr�guez Pacios, va dir que despr�s de diverses hores de reunions



conf ia en el seu criteri, i, malgrat el seu supor t a la reforma, va avan�ar que el seu grup far� propostes de millora

que conf ia que es tinguin en compte en el projecte. De fet, el seu grup va fer una reuni� informativa ciutadana fa

dies. En canvi, el por taveu del PP, Enric Mar t�nez, va assegurar que ell tamb� s'ha reunit amb els t�cnics, per�

que no l'han conven�ut.
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